
RADA UNIWERSYTETU 

MIKOŁAJA KOPERNIKA 

W TORUNIU 

 

 

Protokół 

 posiedzenia Rady Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w Toruniu 

w dniu 28 stycznia 2025 r. (godz. 9:00) 
 

Posiedzenie zwołane na wniosek Rektora UMK w trybie zdalnym, na podstawie par. 15 

Regulaminu określającego tryb pracy Rady Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w Toruniu 

 

W posiedzeniu Rady wzięli udział: 

- mgr Robert Włosiński, przewodniczący 

- prof. dr hab. Barbara Bojko, 

- dr hab. Marcin Czyżniewski, prof. UMK, 

- prof. dr hab. Bartłomiej Kałużny, 

- prof. dr hab. Andrzej Rozkosz, 

- mgr Henryk Dulanowski,  

- mgr Krzysztof Czyżewski, 

- mgr Ewa Korfanty, 

- lic. Marta Kuta, 

a także przedstawiciel działającego w Uczelni związku zawodowego  „Międzyzakładowy 

Oddział Terenowy Ogólnopolskiego Związku Zawodowego Lekarzy przy CM i Szpitalu 

Uniwersyteckim w Bydgoszczy”  prof. dr hab. Paweł Burduk.  

 

Członkowie Rady przed posiedzeniem otrzymali drogą elektroniczną porządek obrad  

o następującej treści:  

1. „Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Uchwała nr 5 w sprawie zaopiniowania utworzenia studiów pierwszego stopnia na kie-

runku Urban Sustainability Studies. 

3. Informacje bieżące i wolne wnioski.” 

 

Ad. 1  

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad w dniu 28 stycznia 2025 r. 

Wniosek przeszedł jednogłośnie. Wynik jawnego głosowania: 

liczba uprawnionych do głosowania – 9 

  liczba obecnych – 9 

  liczba głosów tak – 9 

  liczba głosów nie – 0 

  liczba głosów wstrzymujących się – 0  
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Ad. 2  

Przewodniczący przypomniał, iż już na ostatnim spotkaniu Rady Uniwersytetu w dniu 22 

stycznia 2025 r. omawiany był nowy kierunek Urban Sustainability Studies przez panią pro-

rektor ds. kontaktów międzynarodowych – dr hab. Magdalenę Barwiołek, prof. UMK oraz 

prodziekana ds. kształcenia na Wydziale Nauk o Ziemi i Gospodarki Przestrzennej - dr hab. 

Czesława Adamiaka, prof. UMK oraz, że w materiałach dotyczących utworzenia nowego kie-

runku, przekazanych członkom Rady, znalazły się wszystkie niezbędne opinie wynikające z 

obowiązujących przepisów ustawowych i statutowych przy tworzeniu nowych kierunków 

studiów w UMK. Opinie są pozytywne. Następnie odbyła się dyskusja. Uczestnicy dyskusji 

zwrócili uwagę na program studiów, zwłaszcza zaś na sposób liczenia punktów ECTS. 

Członkowie Rady ustalili, że w przypadku powołania nowego kierunku omówią jego funk-

cjonowanie po zakończeniu semestru zimowego roku akademickiego 2025/2026.  Przewodni-

czący Rady zapowiedział, że porozmawia w tej sprawie z JM Rektorem i zaproponuje prze-

prowadzenie za rok dyskusji nad nowym kierunkiem.   

 

Przewodniczący uznał, że w dyskusji wyraźnie wybrzmiało, iż wszyscy członkowie Rady są 

zgodni co do szans, jakie nowy kierunek zorganizowany we współpracy z partnerami z YUFE 

jest szansą dla Uniwersytetu, a jego powodzenie może otworzyć drzwi do kolejnych kierun-

ków prowadzonych w tym modelu. Zdaniem Przewodniczącego warto podjąć takie ryzyko i 

kontynuować w przyszłości ten innowacyjny model studiów.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały w sprawie utworzenia studiów 

pierwszego stopnia na kierunku Urban Sustainability Studies. Wniosek przeszedł jednogło-

śnie. Wynik jawnego głosowania: 

liczba uprawnionych do głosowania – 9 

  liczba obecnych – 9 

  liczba głosów tak – 9 

  liczba głosów nie – 0 

  liczba głosów wstrzymujących się – 0 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący podziękował za spotkanie i zaprosił na kolejne posiedzenie, tym 

razem stacjonarne, w dniu 20.02.2025 r. w Collegium Maximum. 

 

Posiedzenie Rady UMK w dniu 28 stycznia 2025 r. rozpoczęło się o godzinie 9:00, a 

zakończyło o godz. 9:30. 

 

Protokół sporządziła Katarzyna Kosałka                                             

 

    Przewodniczący 

                                                                          Rady Uniwersytetu Mikołaja Kopernika  

 

                                                                                                    Robert Włosiński 


